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Rubrik 
 
Angående vallöftet att avskaffa Danderydsmodellen. 
 
Kort inledning 
 
I valrörelsen lovade Moderaterna m fl att avskaffa den s k  Danderyds-
modellen. Man hade själv insett modellens orimliga konsekvenser när 
föreningarna själva måste skapa förutsättningar för sin verksamhet  
genom att gå i borgen för lån för att bygga sina anläggningar. Fotbollen 
är det största offret för denna modell. 

Danderydsmodellen innebär att Danderyds fem fotbollsföreningar till-
sammans har fått ta lån (med räntor och amorteringar) på ca 40-50 
msek för att bygga fotbollsplaner. Vissa föreningar har till och med 
tvingats låna för att bygga omklädningsrum och hygienutrymmen. 
Kostnaderna för detta måste medlemmarna betala. Detta innebär att 
det kostar flera gånger mer att spela fotboll i Danderyd än i någon an-
nan kommun. 

 
Frågeställningen 
 
Min fråga är när majoriteten kommer att infria sitt löfte till väljarna. Jag 
vill också vet hur stort belopp som kommunen går i god för gentemot 
de banklån som föreningar tagit. 
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